

# LOST

ဆုံးရှုံးမှု



ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za) သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

ဆာလောင်မွတ်သိပ်နေသောသားရဲများနှင့်သေစေနိုင်သောမြွေများဖြင့် တောထဲတွင်ဆုံးရှုံးခြင်းသည်အလွန်ကြောက်စရာကောင်းသည်။ လမ်းမရှိ၊

လမ်းမရှိနှင့်လမ်းမရှိသောသဲကန္တာရ၌ပျောက်ဆုံးသွားလျှင်သေစေနိုင်သည်။ အစားအစာ၊ ရေမရှိ၊ ရွက်၊

စက်စွမ်းအားမရှိဘဲအပူနှင့်အအေးမှကာကွယ်ခြင်းမခံရဘဲပင်လယ်ထဲတွင်မြင့်မားစွာဆုံးရှုံးခြင်းသည်အလွန်ဆိုးရွားသည်။ ဆီးနှင့်ရေခဲများ ဖုံးလွှမ်းနေသောမြင့်သောတောင်များ၌ဆုံးရှုံးခြင်းသည်သေချာသလောက်ဖြစ်သည်။ သို့သော်အဆိုးဆုံးမှာအပြစ်နှင့်ပျက်စီးခြင်းလောကတွင်

ဆုံးရှုံးခြင်းသည်၎င်းသည်ဝိညာဉ်ရေးရာပျက်စီးခြင်း၊ သေခြင်းနှင့်ငရဲသို့  
ဦး တည်ခြင်းဖြစ်သည်။ "ကျွန်မနေတဲ့ပျောက်သောသိုးကဲ့သို့ ထွက်  
လည်" ဟုဆာလံဆရာရေး ဆာလံကျမ်း၁၁၉: ၁၇၆

။ သိုးများသည်သိုးထိန်းရှိရန်လိုသည်။

သို့မဟုတ်သူတို့သည်ဆာလောင်နေသောခြင်္သေ့များ၊

ဝက်ဝံများသို့မဟုတ်ဝံပုလွေတို့၏သားကောင်များဖြစ်လာလိမ့်မည်။ ခြင်္သေ့နှင့်ဝက်ဝံကိုသတ်သောဒါဝိဒ်ကဲ့သို့သောစစ်မှန်သောသိုးထိန်းလိုအပ်သည် သူသည်သိုးများအတွက်မိမိအသက်ကိုအလိုရှိခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့အတွက်သူ့အသက်ကိုစွန့်

စိမ်းလန်းသောကျက်စားရာနေရာများနှင့်တိတ်ဆိတ်သောရေသို့ပို့ဆောင်ပေးသောတစ်ခုတည်းသောယုံကြည်စိတ်ချရသောသိုးထိန်းဖြစ်သော ယေရှုကိုကျွန်ုပ်တို့လိုအပ်သည်။ ယေရှုက"

ငါသည်ကောင်းသောသိုးထိန်းဖြစ်၏။ ငါ့သိုးတို့ကိုငါသိ၏။ ယောဟန် ၁၀:၁၄ ။

သိုးတွေသိုးထိန်းမလောက်ဘူး။ သိုးထိန်းသည်စစ်မှန်သောသိုးထိန်းဖြစ်ရမည်။ ဘုရားသခင်က၊ ငါ၏လူတို့သည်ပျောက်သောသိုးဖြစ်ကြပြီ။ သိုးထိန်းတို့သည်လမ်းလွဲပြီ။ ယေရမိ ၅၀ ။

မျက်စိကန်းသူများ၏မျက်မမြင်ခေါင်းဆောင်များဖြစ်သောဖြောင့်မတ်သောသိုးထိန်းများနောက်သို့မလိုက်ပါနှင့်။ ပျောက်သောသူတို့ကိုရှာဖွေရန်နှင့်ကယ်တင်ရန်ကြွလာတော်မူသောယေရှုနောက်သို့လိုက်ပါ။ ပျောက်ဆုံးနေသူများကိုဆက်လက်ရှာဖွေပြီးကယ်တင် လိမ့်မည် ။ သူကသူတို့ကိုတွေ့သည်အထိသူသည်ရှာဖွေဆက်လက်ပါလိမ့်မယ်။

လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်းများစွာကကျွန်ုပ်သည်တောင်အာဖရိက၌မဆို ၂ ဦးနှင့်တွေ့ဆုံခဲ့ပြီးတစ်ချိန်က Kalahari

သဲကန္တာရတွင်ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့သည်။ သူတို့သည်မယားများ၊

သူငယ်များနှင့်တကွတောသို့ခရီးသွားကြ၏။ တောင်ပေါ်သို့ရောက်သော အခါ၊ တစ်နေ့တွင်အမဲလိုက်ရန်ထွက်သွားကြသောလူနှစ်ယောက်သည် အမဲလိုက်အစုအဝေး၏ခြေရာများကိုတွေ့ရှိခဲ့သည်။ သူတို့သည်တောသို့ လိုက်သွားကြ၏။ ညနေခင်းသို့ ဦးဆုံးမုဆိုးသည်ထိုသတ္တဝါတို့၏အစွန်အဖျားကိုရှာဖွေတွေ့ရှိကာ၎င်းတို့အားစုံတွဲတစ်တွဲကိုပစ်ခတ်ပြီးနောက်သူ၏အဖော်ကိုရှာရန်သွားသော်လည်းမအောင်မြင်ခဲ့ပါ။ အခြားမုဆိုးသည်သူ၏အဖော်ကိုမပြောဘဲသူမျှော်လင့်ထားသည့်နောက်ထပ်အိပ်ရာတစ်ခုနောက်သို့လိုက်ခဲ့ကာထိုနွားကိုပင်ထပ်မံပို့ဆောင်လိမ့်မည်။

ပထမမုဆိုးသည်သူငယ်ချင်းကိုရှာနေစဉ်တွင်အမှောင်ထုထဲ ၀င်လာပြီးလုံးဝလမ်းလွဲသွားသည်။ သူသည်လုံခြုံစိတ်ချရသောလမ်းသို့စခန်း၏မီးလောင်ကျွမ်းမှုများကိုမြင်တွေ့နိုင်လိမ့်မည်ဟုမျှော်လင့်လျက်ညအမှောင်ထုကိုဖြတ်သန်းသွားခဲ့သည်။ သူသည်လုံးဝမောပန်းနွမ်းနယ်။ ရေငတ်သဖြင့်နှစ်ရက်ခွဲဆက်လမ်းလျှောက်ခဲ့သည်။ သူ၏လျှာများရောင်လာပြီးသူ၏ပါးစပ်မှသွေးထွက်သံယိုဖြစ်ခဲ့ရသည်။ သူဟာသဲကန္တာရထဲမှာသဲသောင်ပြင်မှာပျောက်ဆုံးသွားပြီးရေငတ်နေတယ်။ ထိုသေသည့်အခြေအနေတွင်သူသည်ဘုရားသခင်ထံအကူအညီတောင်းခဲ့သည်။ သူသည်ဆုတောင်းသံကိုမကြားနိုင်သော်လည်းလူ၏နှလုံးကိုမြင်သောဘုရားသခင်သည်သူ၏အော်ဟစ်သံကိုကြားခဲ့ရသည်။ ရုတ်တရက်သေဆုံးသွားသောမုဆိုးသည်လက်ဝါးကပ်တိုင်ကိုမြင်သောအခါလက်ဝါးကပ်တိုင်မှ”

ရေငတ်သည်!” ယေရှုငိုသောအသံဖြစ်သည်ကိုသူသိသည်။ ၎င်းသည်သူ၏တစ်ကိုယ်ရောဝကိုလှုံ့ဆော်ပေးသောအသက်ပေးစွမ်းအားနှင့်တူသည်။ ဘုရားသခင်၏သားတော်ယေရှုသည်ကရာနီလက်ဝါးကပ်တိုင်တွင်

သူ့နေရာ၌နာကျင်ခံစားခဲ့ရကြောင်းသူသိသောအခါရေငတ်သွားသည်။ ၁  
ဓမ္မရာဇဝင် ၁၆: ၁၇၊ ယောဟန် ၁၉ : ၂၈ ။

သူ့perfectly ဝံ့လန်းဆန်းထရပ်ပြီးမောပန်းမှု၊ သူသည်ယေရှုအားလန်းဆန်းစေ။

ပြန်လည်ရှင်သန်နိုင်ရန်အတွက်သူ့နေရာ၌ခံစားခဲ့ရသည့်အတွက်ဘုရားသခင်ကိုကျေးဇူးတင်ကြောင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်ကိုအံ့

such

ဖွယ်ကောင်းသောလမ်းဖြင့်သူနှင့်တွေ့ဆုံခဲ့သည့်အတွက်သူသည်ဘုရားသခင်အားစိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ကျေးဇူးတင်ခဲ့သည်။ ထို့နောက်သူသည်ပတ်ပတ်လည်ကိုလှည့်ကြည့်လိုက်ပြီးသူ၏လူများကိုရှာရန်မည်သည့်လမ်းကြောင်းကိုသွားမည်ကိုတွေးမိသည်။ သူကြည့်လိုက်သောအခါသူအံ့အားသင့်သွားသည်။

လှပသောလက်တစ်ဖက်သည်မြေပြင်အထက်လေးပေခန့်ရှေ့သို့ ဦးတည်နေသည့်လက်ချောင်းတစ်ချောင်းကိုညွှန်ပြနေခြင်းဖြစ်သည်။ သူမြင်တွေ့လိုက်ရသည့်လက်သည်အမှန်တကယ်ဟုတ်မဟုတ်ကိုသူသိလို။ ရှေ့သို့လှည့်လိုက်သည်။ သူက”

ဘုရားသခင်လက်တော်နှင့်လက်ညှိုးတော်ဖြစ်သည်”

ဟုမိမိကိုယ်ကိုပြောပြီးတစ်နေ့နှင့်တစ်ညနီးပါးလိုက်လျှောက်ခဲ့သည်။ သူ့ရွေ့လျားသောအခါ၊ လက်ဆက်လက်လှုပ်ရှား၊ သူရပ်တန့်သောအခါ၊ လက်ကိုရပ်တန့်။ နောက်ဆုံးတွင်ရေသည်အေးမြသောစမ်းရေတွင်းတစ်တွင်းကိုရပ်တန့်သွားခဲ့သည်။ ရေငတ်သည်အထိသူသောက်ခဲ့သည်။ သူသည်မျှော်ကြည့်။

လက်ပျောက်သွားသည်ကိုသတိပြုမိသောအခါစခန်း၏တဲများအနီးရှိသဲခုံများနောက်မှတွေ့လိုက်ရသည်။

ဒုက္ခသည်စခန်းသို့ရောက်သောအခါဘုရားသခင်သည်မိမိလူတို့အားလုံး  
ခြံစွာပြန်ပို့နိုင်ရေးအတွက်ဆုတောင်းနေကြောင်းသူတွေ့ရှိခဲ့သည်။ သူက  
အခြားမုဆိုးတစ် ဦး

သည်သူ့အတွက်ဆုတောင်းပေးသူများထဲတွင်ပါဝင်သည်ကိုသူတွေ့ရှိခဲ့  
သည်။ သူလည်းဆုံးရှုံးခဲ့ရပြီးဘုရားသခင်သည်သူ့ကိုသူ့မိသားစုကိုထူး  
ခြားသည့်နည်းဖြင့်ပြန်ပို့ခဲ့သည်။ မှားယွင်းသောလမ်းကြောင်းအတိုင်း  
လိုက်၍

သူသည်သဲကန္တာရတွင်မိမိကိုယ်ကိုဆုံးရှုံးခဲ့ရပြီးတစ်ညလုံးစခန်းကိုအချ  
ည်းနှီးရှာဖွေခဲ့သည်။ အရုဏ်တက်ခါနီးတွင်သူ၏ရှစ်နှစ်အရွယ်သားဖြစ်  
သူသည်အနီးအနားရှိခန္တာမှသူ့အားလက်ဆွဲနှုတ်ဆက်လိုက်သည်။ ကောင်  
လေးကဒီလိုအကွာအဝေးကိုတစ်ယောက်တည်းဘယ်လိုဖြတ်သန်းနိုင်ခဲ့  
တယ်ဆိုတာသူသိချင်ခဲ့တယ်။ သူငယ်၏ခြေရာကိုမမြင်ရသော်လည်းရှု  
ပါရုံသည်အလွန်ရှင်းလင်းနေပြီးသူသည်ခုံသို့ ဦး တည်သွားသည်။  
ထို့နောက်သူသည်သဲခြောက်ကောင်မပြည့်မီတိုင်အောင်ဆက်သွားခဲ့သ  
ည်။ ကောင်လေးကလှုပ်နေသည့်နေရာမှသတ္တမမြောက်ရောက်သောအ  
ခါသူသည်စခန်း၏တဲများကိုအကွာအဝေးတွင်တွေ့နိုင်သည်။ မကြာခင်  
မှာပဲသူအိပ်ပျော်နေတဲ့သားလေးရဲ့အိပ်ယာဘေးမှာ ထိုင်ခဲ့တယ်။ သူသ  
ည်ဘုရားသခင်သူ့ကိုလုံခြုံမှုရှိစေရန်သူ့ကိုဗျာဒိတ်ရူပါရုံပေးခဲ့သည်ဟုသူ  
နားလည်လာသည်။

ချမ်းသာကြွယ်ဝမှု၊ ကျော်ကြားမှု၊ နှစ်သိမ့်မှု၊ ငွေ၊ အပျော်အပါး၊  
အောင်မြင်မှုနှင့်အခြားအရာများစွာရှိပါကကျွန်ုပ်တို့သည်ဘုရားသခင်နိုင်  
ငံတော်ကိုရှေး ဦး  
စွာရှာဖွေရန်မေ့သွားကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ဤလောက၏ ၀  
ိညာဉ်ရေးရာသဲကန္တာရ၌ပျောက်ဆုံးသွားပြီ။ သခင်ယေရှုသည်ကျွန်ုပ်တို့  
အားအသက်စမ်းရေတွင်းအဖြစ်မထင်ရှားမချင်းစိတ်ပျက်အားငယ်စွာဖြ  
င့်အော်ဟစ်သည်အထိကျွန်ုပ်တို့၏အသက်သည်ဘုရားသခင်၊

အသက်ရှင်သောဘုရားသခင်အားရေငတ်သည်။ သခင်ယေရှုက " ပျောက်သောသူတို့ကိုငါကြည့်ရှုခြင်းငှါငါလာ၏။ ပျောက်သောသိုးကိုသူ မတွေ့မချင်းရှာသည်။ သူကမင်းနဲ့ငါကိုရှာတယ် သိုးတစ်ကောင်ဘယ်လို ပျောက်သွားသလဲ။ မကောင်းမှုကိုအလိုရှိခြင်း၊ သိုးထိန်း၏ခေါ်သံကိုလျစ်လျူရှုခြင်း၊ သိုးထိန်းနှင့်သူ၏သိုးများထွက်သွားစဉ်နောက်ကွယ်တွင်ရှိနေခြင်း၊ စုံစမ်းသူ၏အသံကိုနားထောင်ခြင်း၊ သို့မဟုတ်သိုးထိန်းရှေ့ပြေး။ ကိုယ်ပိုင်စားကျက်များရှေးချယ်ခြင်းအားဖြင့်ဖြစ်သည်။

ပျောက်သောသားမည်သို့ပျောက်သွားသနည်း။ သူသည်လောက၏အပြစ်ရှိသောအပျော်အပါးများကိုလိုချင်ခဲ့သည်။ သူဟာသူ့အဖေကိုမလေးမစားဖြစ်ခဲ့ပြီးမကောင်းမှုအားလုံးရဲ့အရင်းအမြစ်ဖြစ်တဲ့ငွေတပ်မက်ခြင်းနဲ့ပြည့်နေတယ်။ ဤလောက၏ဘုရားကသူ၏မျက်စိကိုမမြင်စေနိုင်အောင်သူသည်မိမိကိုယ်ကိုတဖြည်းဖြည်းမမြင်တွေ့နိုင်သော်လည်းဘုရားသခင်နှင့်သူ၏ဖခင်ထံမှဝေးကွာသောအပြစ်၏ရွံ့ထဲသို့ပျောက်သွားခဲ့သည်။ သူသည်ဝက်များကိုထိန်းကျောင်း။

ဆာလောင်မွတ်သိပ်နေစဉ်သူ၏မိတ်မဲ့မှုကြောင့်နိုးခဲ့သည်။ သူသည်ဝက်များနှင့်သခင်ကိုချန်ထားခဲ့ပြီးဝက်များကိုကျွေး။ ဖခင်ထံပြန်ပို့ခဲ့သည်။ " ငါသည်ကောင်းကင်ဘုံ၌၎င်း၊ ကိုယ်တော်ကို၎င်းပြစ်မှားပါပြီ။ ယခု မှစ၍ ကိုယ်တော်၏သား ဟူ၍ ခေါ်ခြင်းကိုမခံထိုက်ပါဟုဆိုလျှင်၊ သူသည်မိမိအပြစ်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံခြင်းအားဖြင့်အခြားသူ မှလွဲ၍ ဘယ်သူ့ကိုမှမစွပ်စွဲခဲ့ပါ။ သူ၏မေတ္တာပြည့်ဝသောဖခင်သည်သူ့ကိုအိမ်တွင်ကြိုဆိုပြီး "

ကျွန်ုပ်၏သားသည်ဝိညာဉ်ရေးအရသေဆုံးသွားပြီးအသက်ပြန်ရှင်လာသည်။ ပျောက်ဆုံးခဲ့ပြီးတွေ့ရှိရသည်။ " လု ၁၅ ၊ ၁၁-၂၂ ။

မိန်းမတစ်ယောက်မှာငွေဒင်္ဂါးဆယ်လုံးရှိပြီးတစ်ခုမှာရှုံးတယ်ဆိုပါစို့။ ဆီ  
မီးထွန်းသည်မဟုတ်လော။ အိမ်ကိုလှည်း။

မတွေ့မှီတိုင်အောင်သေချာစွာရှာဖွေရမည်မဟုတ်လော။ တွေ့ပြီးလျှင်  
အဆွေခင်ပွန်းအိမ်နီးချင်းများကိုခေါ်။

ငါနှင့်အတူဝမ်းမြောက်ပါတော့။ ပျောက်သွားတဲ့အကြွေစေ့ကိုငါတွေ့ပြီ”  
လု ၁၅ ၊ ၈-၁၀ ။

မာရီနှင့်ယောသပ်တို့သည်ယေရုရှလင်မြို့၌ရှိသောမိမိမာန်တော်၌ယေရှုကို  
ရှာ။

မတွေ့မှီတိုင်အောင်သုံးရက်နေကြ၏။ ထောင်နှင့်ချီသောစိတ်အားထက်  
သန်စွာချာချီအသင်းသားများသည်ခရစ်တော်နှင့်ပတ်သက်လျှင်ဆုံးရှုံးရ  
ဆဲဖြစ်သည်။ သူတို့သည်ယေရှုကိုအမှန်တကယ်မတွေ့ဖူးပါ။  
နှုတ်ကပတ်တော်နှင့်သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့်ယေရှုကိုသူတို့၏  
ကယ်တင်ရှင်အဖြစ်လက်ခံခြင်းအားဖြင့်မွေးဖွားခြင်းမရှိခဲ့ပါ။ “

ကောင်းကင်နိုင်ငံတော်တည်လုနီးပြီ”

ဟုယေရှုမိန့်ဆိုခဲ့သောကြောင့်သူတို့ပျောက်ဆုံးသွားသည်။ မ 3 ၊ ၃ ။  
၂။”

လူသားသည်ဒုတိယမွေးခြင်းကိုမခံသောသူသည်ဘုရားသခင်၏နိုင်ငံ  
တော်ကိုမမြင်ရ။ “ ယောဟန် ၃ ၊ ၃။  
ယေရှုသည်ပျောက်ဆုံးနေသူများကိုရှာဖွေနေဆဲဖြစ်ကြောင်းသတိရပါ။

သူကသင့်ကိုရှာနေတယ်၊  
မင်းကသူ့ကိုရှာမယ်ဆိုရင်သင့်ဘဝရဲ့အပျော်ရွှင်ဆုံးတွေ့ဆုံမှုကိုတွေ့ရလိ  
မ့်မယ်။ သင်၏ငြိမ်သက်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းစင်ကြယ်ခြင်း၊

အပြစ်လွတ်ခြင်းခံရသည့်ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊  
ဘုရားသခင်နှင့်လူတို့ရှေ့၌သက်သေခံချက်ကိုသင်ဆုံးရှုံးကောင်းခံရလိမ့်  
မည်။ သဌသဌယုယုရွှေ့ရှာတွေ့သည်အထိရှာဖွေပါ။ သင်၏ကျန်းမာရေး

ဝင်ငွေသို့မဟုတ်သင်၏ငွေများဆုံးရှုံးသွားနိုင်သည်။ သင်တို့၏ဆင်းရဲဒုက္ခဝေဒနာများ၊

အရာရာတိုင်းကိုသင့်အားပြန်လည်ပေးစွမ်းနိုင်သောသခင်ထံသို့ယူဆောင်လာပါ။ သို့သော်သတိရပါ -"

အကြင်သူသည်မိမိအသက်ကိုကယ်ဆယ်ခြင်းငှာအလိုရှိ၏။

ထိုသူသည်အသက်ရှုံးလိမ့်မည်။

အကြင်သူသည်ငါ့ကြောင့်အသက်ရှုံး၏။ လု ၉ ၊ ၂၄ ။

သင်တို့သည်လောကီနိုင်ငံအရပ်ရပ်ရှိသမျှသို့ သွား၍၊

လောကီစည်းစိမ်ရှိသမျှထက်အဖိုးတန်သောသင်၏အသက်ကိုဆုံးရှုံးနိုင်လိမ့်မည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးခြင်းချက်မရှိအပြည့်အဝ ဆုံးရှုံးခြင်းခံရသည်။ "

အပြစ်မရှိဘူးလို့ပြောရင်ကိုယ့်ကိုယ်ကိုလှည့်စားပြီးအမှန်တရားကငါတို့မှာမရှိဘူး။ ကျွန်ုပ်တို့က အပြစ်မပြုခဲ့ဟုဆိုပါကကျွန်ုပ်တို့သည်သူ့ကိုလိမ်ညာသူအဖြစ်ဖြစ်စေပြီးသူ၏ဘဝ

၀ ခြံ့သူ၏နှုတ်ကပါဌ်တော်သည်နေရာမရှိပါ။ " ၁ ယောဟန် ၁: ၈၊ ၁၀ ။

ကျွန်ုပ်တို့တစ်ယောက်မှဆုံးရှုံးသွားသောအခြေအနေတွင်ရှိနေရန်လိုအပ်သည်။ လူသားသည်ပျောက်သောသူတို့ကိုရှာ။

ကယ်တင်အံ့သောငှါကြွလာသတည်းဟုဇနွဲကိုမိန့်တော်မူ၏။ လု ၁၉ ၊ ၁၀။ သခင်ဘုရားသည်သင်နှင့်အလွန်နီးကပ်သည်။

ကိုယ်တော်ကိုရှာလျှင်တွေ့လိမ့်မည်။ "

သူသည်နီးကပ်နေစဉ်ထာဝရဘုရားကိုရှာပါ။ ဟေရှာယ ၅၅ ၊ ၆။ ရှာဖွေသောကယ်တင်ရှင်နှင့်ရှာဖွေနေသောအပြစ်သားများသည်တစ် ဦးနှင့်တစ် ဦး



အမြဲတမ်းတွေ့လိမ့်မည်ဟုသင်ယုံကြည်စိတ်ချနိုင်သည်။ ဘုရားသခင်ကို  
သင်ရှာလျှင်တွေ့လိမ့်မည်။ မ 7 ။ ၇ ။

ကိုယ်တော်ကိုတွေ့ပြီးသင်၏အသက်၊

အလိုတော်နှင့်သင်၏အနာဂတ်ကိုကိုယ်တော်ထံအပ်နှံလိုက်လျှင်သိုးထိ  
န်းကောင်း၊

သင့်ကိုစိမ်းလန်းသောကျက်စားရာနေရာနှင့်ထာဝရအသက်သို့ပို့ဆောင်  
လိမ့်မည်။ ဆာ ၂၃ ။ ၂။ ပျောက်ဆုံးနေသူများ၊

ယခုပင်သူ့အားဆုတောင်းပါ။ မတွန့်ဆုတ်ပါနှင့်၊ အကြောင်းမူကား“  
ထာဝရဘုရား၏နာမတော်ကိုပဋိပညာပြုသောသူရှိသမျှတို့သည်ကယ်တင်  
တော်မူခြင်းသို့ရောက်ကြလတံ့။ ” တမန်တော် ၂: ၂၁။

### ထွက်လာသည်

အပြစ်တရား၏အုပ်ချုပ်မှုမှထွက်လာကြ။ စာတန်၏အုပ်ချုပ်မှုမှထွက်  
လာကြ။ ယေရှုသည်ဘုရင်တို့၏ဘုရင်ဖြစ်ပြီးသခင်တို့၏သခင်ဖြစ်သည်  
။ မှောင်မိုက်နိုင်ငံကိုအလင်း၏ဘုရင်ယေရှုနှင့်ငြိမ်သက်ခြင်းဘုရင်သိမ်းပို  
က်ခဲ့သည်။ အပြစ်၏ကျွန်ဘဝ၊

စာတန်၏ကျွန်ဘဝမှထွက်လာကြ။ သင်တို့ကိုလွှတ်ခြင်းငှါယေရှုကြွလာ  
တော်မူပြီ။ သူသည်ကရာနီသစ်ပင်၏ရွေးနှုတ်ဖိုးကိုပေးချေခဲ့သည်။ သင်  
တို့ကိုလွှတ်ခြင်းအဘို့အသေခံတော်မူပြီ။ ဂလာတိ ၅ ။ ၁၊ ဟေဗြဲ ၂ ။  
၁၄ - ၁၅ ။

သင့်အသက်တာတစ်လျှောက်လုံးစာတန်သည်သင်တို့ကိုကျွန်ခံစေသည့်  
ကြောက်ရွံ့ခြင်း၏ကျွန်ဘဝမှသေခြင်းတရားကိုထွက်စေပါ။ သခင်ယေရှု  
သည်အပြစ်နှင့်သေခြင်းတရားကိုအောင်နိုင်ခဲ့ပြီးကားတိုင်ပေါ်တွင်ထင်  
ရှားစွာပြသခဲ့ပြီး၊ သူသည်သေခြင်းဘုံသို့ ဝင်၍  
သေခြင်းကိုအောင်ခဲ့သည်။ သူသည်ထာဝရအသက်ရှင်ရန်သီချိုင်းမှထခဲ့

သည်။ ကျနော်တို့အသက်ရှင်နေထိုင် သူ့အသက်ရှင်တော်မူသည်လို့ပဲ။  
ကျွန်ုပ်တို့သည်ကားတိုင်ပေါ်တွင်အသေသတ်ခြင်း၊ သေခြင်း၊  
အပြစ်နှင့်ကိုယ့်ကိုယ်ကိုသေကြောင်းကြံခြင်းဖြစ်သည်။ သို့သော်သူသည်  
ကျွန်ုပ်တို့၏တရားမျှတမှုအတွက်ထမြောက်တော်မူခဲ့ပြီးကျွန်ုပ်တို့သည်  
သူ့အားဖြင့်ထာဝရအသက်ရရန်ဖြစ်သည်။ ရော ၄ ၊ ၂၅ ။

တစ်ချိန်ကဤလောကကိုကာကွယ်စောင့်ရှောက်သောကောင်းကင်တမန်  
ဖြစ်ခဲ့သူစာတန်သည်ဘုရားသခင်အပေါ် မိမိကိုယ်ကိုချီးမြှောက်။ “  
မိof်းတိမ်ထိပ်ပေါ်သို့ငါတက်မည်။ ကိုယ်ကိုကိုယ်ချီးမြှောက်မည်။ သို့  
သော်ဘုရားသခင်က”

သင်သည်သင်ချိုင်းတွင်းထဲသို့နက်သောတွင်းထဲသို့ဆင်းလေပြီ”  
ဟုမိန့်တော်မူခဲ့သည်။ ( ဟေရှာယ ၁၄ ၊ ၁၂-၁၆)

ဤလောကကိုအစိုးရသောဘုရား၊ သူသည်လူသားများကိုအုပ်ချုပ်ခွင့်မ  
ပေးနိုင်ပါ။  
သူတို့သည်သူတို့ဆန္ဒအလျောက်ကိုယ်တော့်ကိုလက်အောက်ခံခြင်းမှအပ  
။

ဘုရားသခင်ကအပြစ်နှင့်စာတန်၏အုပ်ချုပ်မှုအောက်မှထွက်လာရန်ကျွန်  
ုပ်တို့အားမိန့်မှာသည်။ ယေရှုကိုလူသားတို့၏အုပ်စိုးရှင်နှင့်လူခပ်သိမ်းတို့  
၏ဘုရင်အဖြစ်ခန့်အပ်ခဲ့သည်။ ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူပြန်သည်ကား၊  
သင်တို့သည်ထိုသူတို့အထဲမှ ထွက်၍  
အသီးအခြားနေကြလော့။ ၂ ကော ၆ ၊ ၁၇ ။



ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍-တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက

[info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za) သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

သင်သည်ခရစ်တော်၌ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိပြီးသို့မဟုတ်ကျွန်ုပ်တို့၏ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များမှတစ်ဆင့်ကောင်းချီးခံစားခဲ့ရပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးပါ။ ငါတို့သည် သင်တို့နှင့်အတူ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်း ပြီး၊ ဘာသာစကားပေါင်း ၅၄၀ ကျော်ဖြင့် ၆၀ ဝံဂေလီစာပေ၊ စာအုပ်နှင့်ဝေစာများအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ပါ။ ။

# လူသားတို့၏နှလုံးသား



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)